

焊接操作机 顺凯机械 焊材

产品名称	焊接操作机 顺凯机械 焊材
公司名称	无锡市顺凯机械制造厂
价格	.00/个
规格参数	品牌:顺凯机械 型号:LHQ-LHZ-LHJ 材料及附件:焊材
公司地址	无锡市阳山镇雕庄村
联系电话	13328111800

产品详情

品牌	顺凯机械	型号	LHQ-LHZ-LHJ
材料及附件	焊材	电流	交流
作用对象	金属	作用原理	其他

型号根据横臂前端载重量分为轻型（lhq），中型（lhz），重型（lhw），超重型（hcj）。

结构形式分为：固定式、固定带回转、移动带回转三种组合。

横臂和立柱的截面进行科学计算、横臂水平伸缩下垂量2mm/m。

横臂前端配有十字微调机构，可以在遥控盒上进行操作。

导向轮轴为偏心轴，可以方便消除滚轮与导轨之间的间隙。

立柱回转分为手动和电动两种形式，回转到位后锁紧机构也分为手动和气动两种形式。

电气部分包括电控箱和遥控盒两部分组成，并留有与变位机和滚轮架的控制接口。

according to the boom end weight loading,the welding mainpulator has many types:light duty type(lhq),medium duty(lhz),heavy duty(lhw),and super heavy duty(hcj).

structure:stationary,stationary and revolve,moving and revolve.

cross-section of boom and column is calculated scientifically. drooping of boom along horizontal travel is 2mm/m.

boom lifting device has anti--falling device, of ratchrt structure, safe and reliable.

boom end has cross-slides, which can be controller thru manual pendant.

control roller has eccentric shaft, which can decrease between roller and rail.

column revolve unit has motor-driven and manual drive.

control unit includes control board and pendant, interface with positioner and turning rolls also prepared.